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Nieuwe jaar in Dortmund.                                                                                                                                        

Het nieuwe jaar was nog geen dag oud en we 

waren de wagen alweer aan het laden voor 

het volgende evenement. Twee januari 

moesten we de stand opbouwen in 

Dortmund, we stonden daar bij onze Duitse 

vrienden van de ‘’SV für spanische 

Taubenrassen’’ voor de Europese 

Kampioenschappen voor de Spaanse 

duivenrassen. We waren daar met de grote 

stand compleet met volière en de til, maar 

deze keer ook met de ‘’Kunsthoek’’ van Peter 

de Man, die met zijn beeldjes en schilderijen een mooie aanvulling van onze stand was. Het was een 

leuke show en het volledige verslag kunt U lezen in de mei editie van het SIS-bulletin.  

Mooie Oorkonde.                                                                                                                                                            

Een week later 

waren we 

weer present 

op de 

Provinciale 

BTT Zuid-

Hollandshow 

in Boskoop 

waar we ook 

betrokken 

waren bij de 

organisatie van het duivengebeuren. Het is het streven dat we weer een grote kleindieren show 

hebben in Zuid-Holland.  Onze leden hadden nu ook meer Spaanse rassen ingezonden dan vorig jaar 

en deden het niet slecht, Henk van Zwetselaar had de mooiste Laudino en Willem Schretzmeijer won 

zelfs drie oorkondes met zijn Portugese Tuimelaars.  
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Mijn oude blauw zwartgebande Jiennense doffer verdiende een prachtige oorkonde als mooiste duif 

van de show en ook bij de viertallen werden mijn vier blauw zwartgebande Jiennensen winnaar, mijn 

weekend kon niet meer stuk. Onze Nieuwjaarsborrel werd ook goed bezocht en we merken dat de 

animo voor deze show groeiende is, dus volgend jaar een volle bak!  

Voorjaarsoverleg.                                                                                                                                                          

De derde zaterdag in februari 

vond het ‘’Voorjaarsoverleg’’ 

van de NBS plaats, hier diende 

de EZHSV een voorstel in tot 

het verplicht stellen van het 

inenten van duiven voor 

deelname aan 

tentoonstellingen. Het 

voorstel werd door de 

vergadering besproken maar 

mijn indruk is dat het NBS-

bestuur niet voor verplichten 

is, zij zeggen als je wil enten 

doe dat, jouw duiven zijn dan 

beschermt en degenen die 

niet enten lopen dan het risico 

wat een eigen keus is, maar 

we gaan het zien bij de stemming op de jaarvergadering van de NBS in juni.        Tijdens dit 

voorjaarsoverleg werd ook gestemd over de toewijzing van de NBS Bondshow, met de nieuwe 

stemprocedure werd er voor de Gelderlandshow gekozen, zij mogen nu voor twee jaar de bondshow 

organiseren in hun nieuwe locatie in Druten, kijk op de site van de NBS www.sierduif.nl voor het 

verslag van het overleg. 

 Proffsportbeurs 25 jaar.                                                                                                                                            

De Proffsportbeurs in Houten was ook dit jaar weer een succes, i.v.m. het 25-jarig bestaan van de 

beurs begon het al om vrijdag middag om 16 

uur, het was die middag niet zo druk maar wel 

gezellig, we werden op hapjes en drankjes 

getrakteerd. We hadden deze keer een 

supergrote plek die we weer met de volière, de 

til, de Ringslager van Paul, de kunsthoek van 

Peter en heel veel duiven wel gevuld kregen. 

Zaterdag was het als vanouds weer een 

‘’gekkenhuis’’ en we verkochten voor de leden 

ruim 60 duiven wat weer een mooi bedragje 

aan commissie voor de clubkas opleverde en 

onze Schotse vrienden weer tevreden 

huiswaarts gingen met een paar mooie 

Spaanse duiven. Onze oud-voorzitter Huub Vermeulen was ook weer van de partij en hij had een 

paar mooie staande tilduiven meegenomen om te showen, dat hebben we geweten, iedereen wilde 

juist die duiven kopen en er werden mooie bedragen geboden maar Huub wilde ze niet kwijt.            
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http://www.sierduif.nl/


 

Vangen tijdens de keuring.                                                                                                                                       
Voor het Allround Kampioenschap hebben we ook al een paar keuringen achter de rug en er zat een 
potentiële winnaar bij, een vreemde duivin achter je doffer vangen tijdens de keuring, hoe mooi wil 
je het hebben. De tweede bestuursvergadering hebben we dit jaar ook alweer achter de rug en dat is 
in deze corona tijden wel nodig ook, het staat nu wel vast dat onze Algemene Ledenvergadering 
verschoven wordt, het zij zo maar het trainen van de duiven kan gewoon doorgaan, dus blijven 
trainen, Keep them Flying!                                                                                                                                        
Bas Mullekes.   
 

 

 

 


